
  

 به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ چندی پیش گفت و گوی مجازی 
رضا رشــید پور مجری توانمند رادیــو و تلویزیون  به عنوان یک 
انسان دغدغه مند و علاقمند به جزیره کیش با مهندس محمد رضا 

یزدان پناه معمار دوران طلایی جزیره 
کیش مورد توجه بسیاری از کاربران 
و مردم قرار گرفت. در بخشی از این 
گفت و گو رضا رشید پور از مهندس 
یزدان پناه سوال می کند که آیا امیدی 
هســت که دوباره بتوانیم شما را در 
قامت مســئولیتی در  جزیره کیش و 
یا در دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد 
ببینیم ؟ و مهندس یزدان پناه با آرامش 
خاطر  همیشگی خود می گوید: من 
هنــوز انرژی و عشــق به کیش دارم 
و علاقمند به توســعه کیش  هستم 
و هیچگونه نیازی به حکم، پســت، 

حقوق و صندلی ندارم. فقط دستور بدهند که این کار باید اتفاق بیفتد 
من با کمک مردم کیش؛ پیشرفت کیش را محقق خواهم ساخت. 
همین گفت و گو کافی بود تا موجی از خوشحالی و امید به آینده به 
جزیره کیش تزریق شود و مردم همچنان امیدوار باشند که حضور 
مردی از جنس مناطق آزاد و علاقمند به تغییر و تحول می تواند به 

کیش جانی دوباره بخشد.
بــه جهت  اهمیت این گفــت و گوی جذاب آنچه در این گفت و 
گوی مجازی گذشت به صورت مکتوب از نظر مخاطبان روزنامه 

اقتصاد کیش می گذرد:
رشید پور: مردم کیش شما را بسیار دوست دارند و حتی کسانی 
که شما را یادشان نیست یا دوران مدیریت شما را ندیده اند دوستتان 

دارند به نظرتان چرا؟ 
یزدان پناه: چون من هم آن ها را دوست دارم؛ دل به دل راه دارد.

رشید پور: باور کنید بعضی اوقات که در فرودگاه یا جاهایی من 
را می بینند و به من میگویند بگو مهندس یزدانپناه کجاست! کیش 
بیچاره شــد؛ کیش روی خوش ندید! شما بسیار خوشنام هستید 
و به شــما تبریک میگویم بابت این خوشنامی که در جزیره کیش 
دارید. کیش را از نگاه یزدانپناه تعریف کنید؛ کیش برای شــما چه 

شکلی است؟
مهندس یزدان پناه: کیش بسیار دوست داشتنی است و من 
کیش را خیلی دوست دارم کیش دُر یگانه است و البته مثل کیش در 
کشور باز هم داریم اما کمتر بدان توجه شده است. به طور کلی هر 
نقطه ای در کشور که نگاهی  مهربانانه و با عشق به آن شده زیبا و 

گیرا شده و کیش هم یکی از آنهاست...
رشید پور: کیش خاصیتی دارد که وقتی به اینجا می آیی انگار نمی 

شود آن را ول کرد و از آن دل کند این چه رازی است؟
مهندس یزدان پناه: این  بستگی به دل خودتان دارد؛ اگر عاشق 
باشید و نجابت در شما وجود داشته باشد کیش را زیبا می بینند و 
آنهایی که در کیش هســتند و زندگی می کنند واقعا اینگونه اند. ما 
هم زمانیکه کار می کردیم و مسئولیت داشتیم عزیزانی بودند که با 
عشق کار می کردند، کیش را دوست داشتند و به همین خاطر و به 
خاطر عشق و علاقه سازندگان آن است که می بینیم کیش اینگونه 

که امروز هست؛ شد. 
رشــید پور: دستور کار شما در بدو ورودتان به کیش چه بود؟ 

آمدید کیش که چکار کنید؟

مهندس یزدان پناه: واقعا روزهای اولی که آمدیم نمیدانستیم 
بایــد چکار کنیــم! یک جزیره کاملا مخروبــه ای که راهی برای 
توســعه آن وجود نداشــت و کم کم در کیش کار را یاد گرفتیم . 
در شرایطی هم بودیم که دریا 
و ساحل کیش حرف از اهمیت 
گردشگری و زیبایی ها می زد  
اما به خاطر فضای حاکم در آن 
زمان که فضای جنگ بود خیلی 
نمی توانستیم کاری مخصوصا  
در حوزه گردشــگری انجام 
دهیم پس تلفیقی از تجارت ، 
صنعت و گردشــگری را باهم 
شروع کردیم و طبیعی بود که 
گرایش اصلی مــا همواره به 
سمت توسعه گردشگری بود 
و نهایتا هم به این نقطه رسید. 
همان اســتراتژی ادامه دار شد که امروز در کمتر نقطه از کشور این 
تعداد هتل مجلل، امکانات ورزشی و تفریحی بسیار زیبا و دریا را 
دارید که هیچ جای ایران با این وســعت و زیبایی چنین امکاناتی 
وجود ندارد. بســیاری از نقاط گردشــگری دنیا؛ اقیانوس آرام از 
سانفرانسیسکو تا لس انجلس و سندیگو بروید دریاهایشان  دریای 
زیبایی است اما به واقع 2 کیلومتر ساحل زیبا به اندازه کیش ندارد 
و من نمونه ســاحل کیش را فقط در جزایر قناری آنهم به صورت 
محدود دیده ام . بخش گردشگری و دریای کیش بی نظیر است و 
واقعا بهره برداری لازمی که باید از دریای کیش می کردیم هنوز به 

اعتقاد من اتفاق نیفتاده است.
رشید پور: در زمان جنگ و بعد از آن حرف زدن از گردشگری 
به نوعی خودکشی مدیریتی بود یعنی مملکت آنقدر واجبات داشت 
که اگر می گفتی من میخواهم گردشگری راه بیندازم امتیاز منفی بود. 
شما در آن موقع جناب یزدانپناه جهاد کردید و پشت شما هم خیلی ها 
آمدند، مثلا آقای ثابت کاری مشــابه شما و جهاد کرد و قدرش را 
ندانستیم و بســیاری دیگر و کار در آن زمان ریسک بزرگی بود و 
یکی از دلایلی که زبانزد هستید این بود که شما در شرایط نشدنی 
کار کردید و الان به قول آقایان اســب زین شده است اما وضعیت 

خوبی ندارد! آخرین بار چه زمانی به کیش آمدید؟ 
مهندس یزدان پناه: بعد از ده پانزده سال و به دلیل انتخابات 
اخیر ریاست جمهوری به کیش آمدم. در طول این مدت از اینکه کیش 
توسعه همگون و قابل قبول نداشته تاسف خوردم ، اما خوشحالم که 
تعطیل نشده، ساخت و ساز حتی  به صورت نامنظم پیش رفته است 
فرودگاه دایر و پروازها انجام میشــود. در صورتیکه شرایط کشور 
طوری بود که میشد این فعالیت ها را تعطیل کرد و خداروشکر و 
خوشحالم که امروز راجع کیش من و شما می توانیم گفت و گو کنیم. 
البته کیش این استعداد را داشت که یک نقطه بی نظیر از نظر توسعه 
باشد و در کنار دوبی خودنمایی کند و معتقدم این استعداد در کل 
ایران هم وجود دارد . کیش یک بیابان برهوت متروکه بود و سرمایه 
گذارانی که امروز هم حضور دارند کیش را ساختند اگر این سرمایه 
گذاران آزادی عمل داشتند قطعا کیش باشکوه تر از امروز بود ولی 
شرایط کشور طوری بود که به همین هم راضی هستیم و خوشحالم 
زحماتی که دوستان ما در آن زمان کشیدند هدر نرفته است اما هر 
زمان اراده شود کیش به سرعت می تواند توسعه را شروع کند چون 
زیربنا ها آماده است و فقط  بحث جذب گردشگر خارجی است 

که باید صورت گیرد.  با ورورد سرمایه گذاران خارجی هتل های 
زیبا ساخته میشود و فرودگاهی مجلل تر و ورزشگاههای بزرگتر 
برای رویدادهای بین المللی تدارک دیده خواهد شد. مراکز درمانی 
ساخته می شود که از سراسر کشورهای عربی و اروپایی برای درمان 
بیایند. همه این ها فکرهایی بود که در گذشته برای کیش داشتیم و 
قدم هایی هم برداشــتیم اما در دوره ای متوقف شد اما دوباره باید 
شروع شود چون کیش این استعداد را دارد و کاری را که ظرف پنج 
یا ده سال در سایر مناطق انجام می شود در کیش ظرف دو سال انجام 
خواهد شد؛ آنهم بدون بودجه دولتی چون خود مردم اینکار را می 
کنند . اگردر کیش به بخش خصوصی بها دهند، بخش خصوصی 
بسیار هوشیارانه وبا علاقه و عشق کار می کنند . واقیت این است که 
سرمایه گذاران آن زمان ریسک و جسارت کردند و اموالشان را پای 
کار گذاشتند . آنها ریسک بزرگتری کردند ریسک بزرگتری از ما و 
امروز هم آن ها دل بزرگتری از ما دارند و باید راه را برایشان باز کرد.
رشید پور: جناب مهندس محدودیت ها و فشارهای دیوانه کننده 
سرمایه گذاران را بیچاره کرده است شما وجه مثبت را دیدید و گفتید 
زیباست ولی پدر سرمایه گذار را به روش های مختلف در آورده اند! 
یکبار کسی گفت اینها نمیخواهند گردشگری رونق بگیرد و هدف 

این نیست! آیا این حرف درست است؟
مهندس یزدان پناه: در گذشته هم با یکی از مسئولان عالی رتبه 
که به کیش سفر کرده بود مفصلاً راجع به توسعه گردشگری صحبت 
کردیم و اوهم نکته ای که شما اشاره کردید را گوشزد کرد که  اگر 
گردشگری رونق بگیرد از نظر فرهنگی و ... اتفاق های خوبی نمی 
افتد و ما آنقدر نفت داریم که نیاز به فکر در زمینه گردشگری نیست! 
این ســخن مایوس کننده ای اســت ولی باید تحمل کرد و از اینها 
عبور کرد. کشــور ما با گردشــگری و رفت و آمد با همه مردم دنیا 
می تواند رشد و توسعه پیدا کند. ما نباید با دنیا غریبه باشیم و زمانی 
که یک خارجی به کشور می آید متعجب شویم! این نوع رفتارها 
رفتارهای جالبی نیست البته هنوز هم سخن از این ها گفتن استخوان 
در گلوست و نمی شود همه حرف ها را زد ولی نباید ناامید شد و 
عجله کرد به نظر من باید قدم به قدم به سوی آینده رفت. من آینده را 
روشن می بینم اما با حرکتی کند و خیلی کند، باید صبوری کرد و از 
نارسایی ها نگران نباشیم و تنها به پیش برویم. کیشوندان هم علیرغم 
سختی هایی که کشیده اند باید شاکر باشند. خیلی از توسعه عقب 
هستیم و مسئولان هم نباید نگران باشند بخش خصوصی کارها را 
انجام می دهند به شــرطی که دست مردم باز باشد. تمام صحبت 
همین است؛ دست از مزاحمت  ما بردارید و مانع انجام کار نشوید 

ما خودمان انجام می دهیم.
رشــید پور:  مســائلی مثل کندی اینترنت،  محدودیت های  
اجتماعی برای توریست خوشایند نیست و حس نا امنی را تقویت 
می کند ، در کل صحنه های جالبی برای توریســت نیست! با چه 

رویی به مردم بگوییم امیدوار باشید و همه چیز درست می شود؟
مهندس یزدان پناه: درست می گویید؛ همین اوضاع بود که 
نتیجه آن آمار شرکت در انتخابات اخیر بود برای من سخت بود که 
بگویم می خواهم در انتخابات شرکت کنم و اگر دکتر پزشکیان نبود 
من هم شرکت نمیکردم. من فقط برای وجهه و راستگویی و به خاطر 
حسن نیت و پاکی دکتر پزشکیان آمدم شاید فرجی اتفاق بیفتد که 
حتمــا هم می افتد. به گمانم در حد معجزه باید اتفاقی بیفتد اینکه 
هنوز نمی توانیم آزادانه حرف بزنیم می تواند ناراحت کننده باشد اما 
همچنان امیدوارم همه سر عقل بیایند و متوجه شوند با کشور دارند 
چیکار میکنند!   من هنوز هم بر این باور هستم که باید صبور باشیم و 
هر کاری که از دستمان بر می آید در جهت آرامش و توسعه کشور 
انجام دهیم. همیشــه یاد شعر مولانا که "برهمگان گر ز فلک زهر 
ببارد همه شب؛ من شکر اندر شکر اندر شکر اندر شکرم" می افتم، 
این شعر را مولانا در زمان مغول گفته آن زمان که از سر انسان ها تپه 
و کوه درست می کردند! آن موقع مولانا متوجه  شد که با نا امیدی 
و زور و خشــم چیزی درست نمی شود و تنها باید از خود شروع 
کرد آنهم تنها با مهربانی و عشق است که کارها درست خواهد شد و 
ما هیچ راهی به جزعشق نداریم. همان رفتاری که مردم با عشق در 
کیش انجام دادند، کیش هم با عشق به آن ها پس داد و تا جایی که 
بسیاری حاضر نیستید کیش را علی رغم ناملایمات ترک کنند این 
به خاطر همان عشق است و ما باید با کشور هم همین رفتار را انجام 
دهیم. باید از خودمان شروع کنیم و بتوانیم عشق بدهیم و بگیریم و 

دراین راه نکته مهم این است که باید صبور باشیم.
رشید پور: لذت میبریم از خوشبینی شما مردم ثابت کرده اند که 
دوست تر از دوست ترند ما شهروند ایرانیم و توقع مروت داریم از 
کسانیکه تصمیم میگیرند. جناب یزدانپناه سوال خلاصه ای دارم؛ به 

نظر شما پزشکیان با این شرایط می تواند؟
مهنــدس یزدان پناه: بــه نظرم با تدبیری کــه کرده حتما 

می تواند و ما هم باید با حسمان انرژی مثبت بدهیم که می تواند. ما 
تجربه چندین دوره ریاست جمهوری را داریم و می دانیم هر کدام 
با چه نیتی چه کارهایی کردند و چه اتفاقاتی افتاد اما معتقدم پزشکیان 
می تواند. همان راســت گویی و نیت خیرخواهانه او راه علاج ما 
است. حافظ می فرماید: مباش در پی آزار و هر چه خواهی کن؛ که 
در شریعت ما غیر از این گناهی نیست! امروز فقط قطعی اینترنت و 
فیلتر شکن و اوضاع اقتصادی و اجتماعی  و ... ما را آزار نمیدهد؛ 
قدم به قدم که در کشور راه میروی آزار می بینی! اما باید صبر کنیم و 
در دلمان عشق باشد تا بتوانیم اینها را کنار بگذاریم و از آن عبور کنیم.
رشید پور: من معنای "شکر اندرشکر" را میفهمم ولی من به شما 
آقای یزدانپناه که نام بزرگ کیش هستید می گویم: کار از اینها گذشته 
و ما هر روز شــاهد ورشکستگی کسب و کارها هستیم، چکهای 
برگشتی، دعواها در دادسرا، کارت کیشوندی های باطل شده،  لوازم 
بار شده مردم کیش که میخواهند برگردند و... امروز در دنیا  لوسیزن 
معنی ندارد؛ در لوسیزن چنان حاکمیت ها رفتار می کنند و جاذبه 
های دیگری از گردشگری شان را تقویت می کنند که گاهی از های 
سیزن به سبب ترفند هایی که حاکمیت میزند شلوغ تر است. مثل 
دبی مال که در لوســیزن حراج عجیبی زده اند که از همه جای دنیا 

برای اســتفاده از آن حراج می آیند! وضعیت کیش وخیم تر از این 
حرف ها است من می فهمم که باید امیدوار باشیم اما در چهار پنج 
سال گذشته چندین بار مدیرعامل عوض کردیم در زمان شما کی 
این طور بود؟ آیا یک مدیر نباید 4 سال در جزیره بماند؟ خیابان ها 
را یاد بگیرد و سرمایه گذاران را بشناسد! تا بیاید خیابان ها را بشناسد 
حکم بعدی، حکم بعدی و حکم بعدی و در دوره اخیر هم دیدید 
وضعیت چطور شد؟ جناب مهندس آیا امیدی هست که کسی مثل 
شما دوباره برگردد یا خودتان در فکر هستید که به داد کیش برسید؟
مهنــدس یزدان پناه: من در دوره های قبل هم هیچوقت به 
دنبال آمدن به کیش نبودم و از من خواسته شد. من به عنوان توصیه 
مواردی را گفتم الان هم باید شرایط جفت و جور شود و به نظر من 
باید تحول اساسی و ریشه ای اتفاق بیفتد. تشکیلات دبیر خانه باید 
محدود شود در حد همان دبیرخانه که اسمش هست کار انجام دهد.  
مدیران مناطق آزاد باید تصمیم گیرنده اصلی باشند آنهم مدیرانی که 
شناخت از مجموعه داشته باشد و بدانند هر آن چیزی که در منطقه 
انجام شده دست مردم و سرمایه گذاران بوده و این مردم هستند که 
حاکمیت اصلی را دارند و ما بایستی نگاه اصلی را به سرمایه گذار 
بخش خصوصی داشته باشیم. اگر بخش خصوصی اختیار و آزادی 
عمــل پیدا کند بهتــر از دولت می تواند منطقه را اداره کند و دولت 
فقط بایستی آنجا یک نقش نظارتی داشته باشد و الا همه کارها باید 
توسط بخش خصوصی انجام شود.حاکمیت امروز کیش 4 هزار 
نیــرو دارد بدون آنکه بهره ای از آنها ببرد ولی بخش خصوصی به 
این نکات توجه دارد و آینده را بهتر خواهد دید. یک بازنگری بسیار 
اساسی و ریشه ای در مناطق آزاد باید اتفاق بیفتد. انسانهایی که بر 
سرکار می آیند هم باید عالم باشند و هم انرژی لازم را برای انجام 

کار داشته باشند.
رشــید پور: آیا آمدن دبیرخانه زیر نظر وزارت اقتصاد موضوع 

مناطق آزاد را پیچیده و درجه چندمی نکرده است؟
مهندس یزدان پناه: دبیرخانه مناطق آزاد تحت نظر ریاست 
جمهــوری اداره می شــد با نظر تعــدادی از وزرا و دبیر هم فقط 

صورتجلسات را تنظیم می کرد هر چند همان زمان هم دبیر خانه 
گسترش پیدا کرد و سعی کرد بر مناطق آزاد سلطه داشته باشد که 
البته اشتباه بود و همان موقع  این موضوع را کنترل نکردند و کار به 
اینجا رسید که البته باید همه چیز به ریل اصلی خود برگردد. البته من 
شنیده ام از طریق مجلس و قانون این اتفاق افتاده که البته این کار را 
سخت خواهد کرد. ولی باید دولت این قانون را برگرداند و دبیر تنها 
راوی مشکلات مناطق آزاد باشد و مقرراتی که نیاز دارند را تصویب 
کنند . معنی ندارد که از تهران دبیری به کارگرفته شود تا مشکلات 
قشم و کیش و چابهار را حل کند!  دبیر باید از جنس منطقه آزاد باشد  

با سرمایه گذار بنشیند و برای مشکلات راه حل پیدا کند!
رشید پور: دبیرخانه زیر نظر وزارت اقتصاد است و دبیری هم که 
منصوب می کنیم رئیس مدیران عامل  در مناطق مختلف است و در 
نهایت رئیس دبیرخانه تصمیم می گیرد و مدیرعامل منطقه کاره ای 
نیســت! چه بلایی سر سلســله مراتب آمده است! در واقع ما را از 

حیزانتفاع در مناطق آزاد ساقط کرده اند.

مهندس یزدان پناه: وقتی پس از چند ســال به کیش آمدم 
ظرفیت های بسیاری را درکیش دیدم اما کیش خالی از مسافر بود. 
این دردآور است! سرمایه گذاران تا کی می توانند تاب بیاورند! کیش 
میتواند محل تجمع گردشگر و تقسیم گردشگر به کل کشور باشد. 
فقط کیش نیست؛ کرمان، شــیراز، اصفهان، یزد و ... الماس هایی 
هستند و دنیا به این  رسیده است. اما با تمام این تفاسیر باید بگویم 
امروز راه را پیدا کرده ایم و راه با غم و غصه درست نمیشود، راه با 
متانت و صبوری درست خواهد شد نیت پزشکیان خیر است خدا 

کمک می کند ومعجزه اتفاق می افتد؛کمی صبر کنید.
رشــید پور:   می خواهم ســوال کنم که اگر شرایطی که شما  
تشخیص می دهید فراهم شود و اگر دولت هم اختیارات و امکاناتی 
به شما بدهد احتمال اینکه ما یزدانپناه را در جزیره کیش ببینیم وجود 

دارد؟
یزدان پناه : من هنوز انرژی لازم و عشــق به کیش دارم و بسیار 
علاقمند به توسعه کشورو جزیره کیش  هستم نیازی هم به حکم 
و پست و حقوق و صندلی نیست و فقط دستور بدهند که این کار 
باید اتفاق بیفتد من با همان مردم کیش، جزیره و مناطق آزاد را پیش 
خواهم برد . من نیازی به حکم و میز ندارم و در این راه تنها نیستم 
بسیار انسان های شریفی در کیش هستند که به من کمک می کنند و 
من هم خیلی خوشحال خواهم شد اگر کاری از دستم بربیاید انجام 
دهم. سپاســگزار مردم کیش و سرمایه گذارانی هستم که کیش را 
سربلند نگه داشته اند و آنها بودند که نام کیش تا به امروز پایدار و 

ماندگار مانده است.
رشید پور:  این بهترین سخنی  بود که می توانستیم از شما بشنویم 
امیدوارم خیلی زود شما را در کیش ببینیم  و جزیره کیش دوباره  با 

حضور و کمک شما به دوران طلایی و اوج خود بازگردد.
*  این گفتگو حدود 4 ماه پیش صورت گرفته و آخرین اظهارات 

مهندس یزدان پناه  در ارتباط با کیش می باشد.
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      اقتصاد کیش -    محمد رضا یزدان پناه معمار دوران طلایی کیش در گفت و گویی 
با رضا رشید پور مجری باسابقه رادیو و تلویزیون که حدود 4  ماه پیش صورت 
گرفت   گفت: من هنوز انرژی لازم و عشق به کیش  را دارم و بسیار علاقمند به توسعه 
کیش  هستم.  نیازی هم به حکم و پست و حقوق و صندلی نیست و فقط دستور بدهند 

که این کار باید اتفاق بیفتد من با همان مردم کیش، جزیره و مناطق آزاد را به سوی 
موفقیت پیش خواهم برد . وی افزود: اگر عشق باشد نیازی به حکم و میز نیست  و در 

این راه تنها نیستم بسیار انسان های شریفی در کیش هستند که به من کمک می کنند و 
من هم خیلی خوشحال خواهم شد اگر کاری از دستم بربیاید انجام دهم. سپاسگزار 

مردم کیش و سرمایه گذارانی هستم که کیش را سربلند نگه داشته اند و آنها بودند که 
نام کیش تا به امروز پایدار و ماندگار مانده است.

محمد رضا یزدان پناه معمار دوران طلایی کیش:

اخذ اقامت، ثبت شرکت، تغییرات  
و تمدید لایسنس در امارات و عمان 

اولین مرکز تخصصى ثبت برند و نام تجارى  
در جزیره کیش 

اخذ اقامت در دبى و عمان 

جزیــره کیـش، بـرج صـدف، شــماره 404
  00971523389909  - 09125011372

گروه بین المللى  
ویراسگال 

به مدیریت: على ابراهیمى معینى 

و ما هیــچ راهی به جزعشــق نداریم. همان 
رفتــاری که مــردم با عشــق در کیش انجام 
دادند، کیش هم با عشــق بــه آن ها پس داد و 
تا جایی که بســیاری حاضر نیستید کیش را 
علی رغم ناملایمات تــرک کنند این به خاطر 
همان عشــق است و ما باید با کشور هم همین 
رفتار را انجام دهیم. باید از خودمان شــروع 
کنیم و بتوانیم عشق بدهیم و بگیریم و دراین 
راه نکته مهم این اســت که باید صبور باشیم.

کیش یک بیابان برهــوت متروکه بود و 
ســرمایه گذارانی که امــروز هم حضور 
دارند کیش را ســاختند اگر این سرمایه 
گــذاران آزادی عمل داشــتند قطعا کیش 
باشــکوه تر از امروز بود ولی شــرایط 
کشــور طوری بود که به همین هم راضی 
هستیم و خوشحالم زحماتی که دوستان 
مــا در آن زمــان کشــیدند هــدر نرفته 
اســت اما هر زمان اراده شــود کیش به 
سرعت می تواند توســعه را شروع کند 

برای خدمت در کیش نیاز به حکم 
و پست  ندارم ، من عاشق کیش هستم 

دکترکبیری با 5 انتصاب هوشمندانه وارد میدان شددر روزهایی که کیشوندان منتظر حضور اتوبوسی افراد نا 
آشنا به مناطق آزاد برای قرار گیری در جایگاه معاونان سازمان منطقه آزاد کیش بودند . دکتر کبیری با 5 انتصاب 

هوشمندانه همه را غافلگیر کرد.
مدیرعامل جوان ســازمان منطقه آزاد کیش با انتصاب حســنلو و علیزاده برای دو حوزه گردشگری و توسعه 

مدیریت، نشان داد با تدبیر و اشراف کامل در خصوص انتخاب معاونان خود تصمیم گیری کرده است.
حسنلو مدیرکل فرهنگی و هنری دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد، دبیر کارگروه گردشگری مناطق آزاد، نماینده 
مناطق آزاد در ستاد خدمات سفر وزارت گردشگری و عضو شورای پژوهشی کارگروه شورایعالی مناطق آزاد 
بوده و علیزاده نیز مدیرعاملی و ریاست هیئت مدیره سازمان منطقه آزاد ماکو، معاون توسعه مدیریت سازمان 

منطقه آزاد انزلی و سرپرستی سازمان منطقه آزاد ارس را درکارنامه کاری خود دارد.
دکتر کبیری همچنین با انتصاب حسین مرادی با مدرک دکترای مهندسی عمران از دانشگاه صنعتی شریف که 
از مدیران باسابقه مدیریت شهری است و در سمت هایی چون مدیرکل امور مناطق شهرداری تهران، معاون 
شهرسازی و معماری و مدیریت پروژه های بزرگ شهری نظیر دریاچه شهدای خلیج فارس، بوستان جوانمردان 
و مجموعه تفریحی بام لند فعالیت داشــته هوشمندی خود را در انتخابی مدبرانه بار دیگر نشان داد.چهارمین 
انتصاب کبیری مهرتاییدی بر خوش قولی وی بود وقتی مسعود رهبری که سابقه مدیریت امور هنری معاونت 
فرهنگی واجتماعی و ریاســت فرهنگســرای سعدی را در سوابق کاری خود دارد را به عنوان معاون فرهنگی 
واجتماعی ســازمان منطقه آزاد کیش برگزید.اما خوش قولی کبیری به همین جا ختم نشــد و با انتصاب شیخ 
یعقوب شمس، امام جمعه اهل سنت کیش به عنوان مشاور مدیرعامل در امور بومیان کیش، نشان داد در حال 
تدارک تیم کاملی از افراد کاردان، برای تصدی امور در جزیره کیش اســت .حال به نقل از منابع غیر رســمی، 

درانتصابات بعدی دکتر  کبیری گویا باید منتظر خبرهای امید آفرین و غیرمنتظره دیگری باشیم.....

گام اول هوشمندانه بود
یادداشت   . . .


